

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Johann Friedrich Sohtmann.

Sohtmann, Johann Friedrich

Halle (Saale), 28.07.1707

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209166](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209166)

Quo susceptus in lucem, coelestiq. sum spiritui auctus,
 est annus MDCCLXXXVI. dies XXX. Junii, ad lo-
 cum quod attinet, in Holfatis, et quidem in op-
 pidulo, quod vocatur Neomonastrium. Sacer-
 dotio pater meus Ioannes Sohtmann functus ibi
 est, eodemq. loco ab parentibus Bachmanno Musarum
 praefuli in disciplinam traditus, illo vero defuncto,
 Eccernfördam, quae urbs sita in Holfatia est, profe-
 ctus, ubi per quadriennii spatium studiorum ergo,
 postquam pater meus debitum natura morbo reddidisset,
 commoratus sum. Eccernfôrda vero cum minus idone-
 um obsequendi studiis tempus daretur meis, sollicitus
 de alia studiorum ratione, quo me verterem, nesciebam,
 tandem mihi matriq. meae certum est, ut Halam me conferrem.
 Divino quoq. nutu a^{no} C1815CCV. die XIX. Junii huc veni, atq.
 in orphanotropheo per duorum a^{no}rum spatium doctrinis sum im-
 pertitus. Ob rerum autem inopiam beneficio isto adfectus sum, a
 plurimum reuerendo Prof. Franckio, ut ordinaria mensa, qua cibum su-
 mam, anno C1815CCVI. die XXII. Februarii sum particeps
 factus VI. grossis per hebdomadam. Academia nomen sedi a^{no}
 C1815CCVII. die III. Maii, atq. in studium Theologicum, deo iuvan-
 te, incumbam, Ioann. Friderici Sohtmann. anno C1815CCVII. 28 Iulii.